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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 

更正 

 
關於2019 年10 月 4 日公布的香港知識產權公報： 
 

分項“接納註冊(摘要)”，第16 及 17 頁，及“接納註冊(全文本)”，類別 11-15， 第 60 
頁，有關商標註冊申請編號 304623156AA 的記項應不予理會。該申請的修訂記項已於
今日公布。 

 
關於2019 年11 月 1 日公布的香港知識產權公報： 
 

分項“接納註冊(全文本)”，類別6-10，第 179 頁，商標註冊申請編號 304836583AA 的
服務說明應為“Apparatus for recording, transmission or reproduction of sound and 
images; sound reproduction apparatus; sound transmitting apparatus; sound 
recording apparatus; digital voice recorders; video projectors; navigational apparatus 
for automobiles; car stereos; personal stereos; portable audio players; audio 
amplifiers; high fidelity audio amplifier, recorders, and players of optical discs; 
compact disc players; DVD players; television apparatus; radios; cameras 
[photography]; video cameras; audio mixers; electronic music sequencers; pre-
recorded discs; blank audio discs; personal computers; tablet computers; computer 
peripheral devices; computer hardware; data processing apparatus; computer 
software; downloadable computer programs and software provided from a computer 
network; optical disc drives; blank audio discs; dry cells; batteries, electric; detectors; 
helium leak testers; helium detectors; hydrogen detectors.”。 

 
 
 

ERRATA 

 
In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 4 October, 2019: 

 
Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on pages 16 and 17, 
and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 11-15, on page 60, 
the entries in relation to Trade Mark Application No. 304623156AA should be 
disregarded.  The revised entries in relation to this application have been published 
today. 
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In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 1 November, 2019: 
 

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 6-10, on page 
179, the specification of Trade Mark Application No. 304836583AA should read 
“Apparatus for recording, transmission or reproduction of sound and images; sound 
reproduction apparatus; sound transmitting apparatus; sound recording apparatus; 
digital voice recorders; video projectors; navigational apparatus for automobiles; car 
stereos; personal stereos; portable audio players; audio amplifiers; high fidelity audio 
amplifier, recorders, and players of optical discs; compact disc players; DVD players; 
television apparatus; radios; cameras [photography]; video cameras; audio mixers; 
electronic music sequencers; pre-recorded discs; blank audio discs; personal 
computers; tablet computers; computer peripheral devices; computer hardware; data 
processing apparatus; computer software; downloadable computer programs and 
software provided from a computer network; optical disc drives; blank audio discs; dry 
cells; batteries, electric; detectors; helium leak testers; helium detectors; hydrogen 
detectors.” 

 


